
 
Besluitenlijst van de vergadering van 

de raadscommissie van de gemeente Dalfsen, 
d.d. 27 mei 2024 

 
 
Aanwezig: 
Voorzitter  H.A. Zwakenberg 
Griffier  R. Dekker 
Raads(commissie)leden  
Gemeentebelangen I.G.J. Haarman, J. Hekman, M.J. Holterman, H.A.J. Kleine Koerkamp, J.W. 

van Lenthe, H.W. Pessink, J.B. Upper 
CDA L.H.M.M. Diepman, R.H. Kouwen, W. Prinsse, E. Ruitenberg,  
  M.E.J. Veldkamp 
ChristenUnie  D.J. van Gelder, D.B. Homans, H. Lassche-Visscher 
PvdA  R.F.C.W. Lozekoot, T. de Vries 
D66  J.B. Smalbraak 
VVD  G.J. Veldhuis 
 
Tevens aanwezig: 
Wethouders A. Schuurman, R.W.J. van Leeuwen en A.J. Ramerman, loco-gemeentesecretaris R. 
Zuidema, ambtelijke ondersteuning J. Eikenaar, G. van der Wal en J. Vulkers 

 
 ONDERWERP COMMISSIEADVIES/BESLUIT 

1. Opening De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur. 

2. Vaststelling agenda Conform. 
  

3. Vragenronde 

 

Verkeersveiligheid Koelmansstraat 
 
Mw. Veldkamp (CDA) geeft aan dat inwoners 
zorgen hebben over de verkeersveiligheid op de 
Koelmansstraat te Hoonhorst. Mw. Veldkamp 
vraagt of de zorgen het college hebben bereikt, of 
het college de raad mee wil nemen in het proces 
en of het college mogelijkheden ziet om op korte 
termijn maatregelen te treffen.   
 
Wethouder Ramerman antwoordt dat het college 
op de hoogte is van de zorgen. De oplossingen die 
ondernemers uit Hoonhorst hebben aangedragen, 
zijn volgens het college echter geen veilige optie. 
Het college werkt daarom nu aan maatregelen ter 
bevordering van de verkeersveiligheid middels 
wegversmallingen. De buurt en Plaatselijk Belang 
Hoonhorst zijn nauw betrokken bij het proces.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
COMMISSIE BEELDVORMING 

4. Vervolg lokaal energiebedrijf 
Doel: 
Kennisnemen van de raadsnotitie van het 
college en de achterliggende uitgewerkte 
bedrijfsopzet voor een Lokaal Energiebedrijf 
Dalfsen; 
 
en daarna uw opinie vormen over: 

1. Het voorgenomen besluit van het 
college om niet over te gaan tot 
oprichting van een Dalfser 
Energiebedrijf 

2. De resterende energieopgave tot 
2030 vanuit een activerende rol te 
realiseren, nader te concretiseren in 
een ondersteuningspakket voor het 
aanstaande energieplan voor 
Dalfserveld West 

3. De geplande ontwikkeling in 2025 van 
een energievisie en -beleid voor de 
periode 2030-2024 

Wethouder Schuurman spreekt waardering uit 
voor de betrokkenheid van de Dorpen van Morgen. 
Dat het besluit om geen lokaal energiebedrijf op te 
richten een teleurstelling is, kan de wethouder zich 
dan ook goed voorstellen. Verder geeft hij aan dat 
de investering waar een energiebedrijf om vraagt, 
een te groot risico is om als gemeente te dragen. 
Wethouder Schuurman zegt tot slot toe schriftelijk 
terug te komen op de nog openstaande gestelde 
vragen.  
 
De fractie van D66 stelt voor het vervolg lokaal 
energiebedrijf nogmaals beeldvormend te 
behandelen, in afwachting van de beantwoording 
van de nog openstaande vragen. De voorzitter 
concludeert dat de raadscommissie instemt met 
het voorstel van D66. 
 
De voorzitter concludeert dat de raadscommissie 
een onvoldoende beeld heeft gekregen en plaatst 
het vervolg lokaal energiebedrijf nogmaals voor 
een beeldvormende bespreking op de agenda 
van de raadscommissie van 3 juni.  

5. Presentatie jaarstukken 2023  
Voorstel: 
1. Kennis te nemen van het 

accountantsverslag; 
2. De jaarrekening en het jaarverslag 2023 

met bijbehorend positief 
jaarrekeningresultaat van € 6.700.000 vast 
te stellen; 

3. Conform bijlage het resultaat van € 
6.700.000 als volgt te bestemmen : - € 
1.099.000 toe te voegen aan de reserve 
budgetoverheveling - € 3.500.000 toe te 
voegen aan de reserve Opvang 
vluchtelingen en statushouders - Het 
restant € 2.083.00 toe te voegen aan de 
algemene reserve vrij besteedbaar en 
hiervan € 54.000 beschikbaar te stellen ten 
behoeve van de uitvoering van onze 
plattelandsvisie. 

4. Door vrijval van claims binnen de reserve 
budgetoverheveling (bijlage 2) een bedrag 
ad € 391.688 toe te voegen aan de 
algemene reserve vrij besteedbaar ten 
laste van de reserve budgetoverheveling;  

5. Ten laste van de algemene reserve vrij 
besteedbaar een bedrag van € 789.000 
toevoegen aan de reserve grote projecten; 

6. Een bestemmingsreserve kapitaallasten 
investering werf en kazerne Nieuwleusen in 
te stellen en hieraan € 100.000 toe te 
voegen vanuit de reserve 
budgetoverheveling;  

7. Een voorziening exploitatie riolering in te 
stellen; 

8. De begroting 2024 te wijzigen conform de 
3e begrotingswijziging 2024. 

Dhr. Eikenaar verzorgt namens het college een 
presentatie over de jaarstukken 2023. Hij licht de 
hoofdlijnen van de jaarstukken toe en duidt het 
resultaat. 
 
Wethouder van Leeuwen zegt toe schriftelijk terug 
te komen op de vraag over de hoogte en het 
doorbelasten van personeelslasten als gevolg van 
de opvang van Oekraïense vluchtelingen. 
 
De voorzitter concludeert dat de raadscommissie 
zich een voldoende beeld heeft kunnen vormen 
over de presentatie. De voorzitter benadrukt dat de 
jaarstukken 2023 in de raadscommissie van 3 juni 
nogmaals beeldvormend worden behandeld, 
zodat de raadscommissie verhelderende vragen 
kan stellen naar aanleiding van de beantwoording 
van de technische vragen.  



 
6. Meerjaren Prognose Grondexploitaties 

2024 
Voorstel: 
1. De Meerjaren Prognose Grondexploitaties 

2024 (MPG 2024) vast te stellen; 
2. De vrijval van € 523.000 binnen de 

algemene reserves grondexploitaties te 
doteren aan de algemene reserve vrij 
besteedbaar en dit te verwerken in de 
jaarrekening 2023. 

De voorzitter concludeert dat de raadscommissie 
zich een voldoende beeld heeft kunnen vormen. 
De voorzitter concludeert dat de Meerjaren 
Prognose Grondexploitaties 2024 als 
bespreekstuk op de agenda van de 
raadsvergadering van 10 juni wordt geplaatst. 

7. Kredietaanvraag vervangingsinvestering 
wegen 2024 
Voorstel: 
1. Een krediet van €1.320.000 beschikbaar te 

stellen voor vervangingsinvesteringen voor 
wegen in 2024; 

2. De kapitaallasten van € 33.000 mee te 
nemen bij het opstellen van de begroting 
2025 – 2028 

Wethouder van Leeuwen zegt toe schriftelijk terug 
te komen op de vraag waarom de kredietaanvraag 
niet eerder gedaan is, zodat er op de 
Schaapskooiweg en Ruitenborghweg 
koppelkansen hadden kunnen ontstaan. 
 
De voorzitter concludeert dat de raadscommissie 
zich een voldoende beeld heeft kunnen vormen. 
De voorzitter concludeert dat de Kredietaanvraag 
vervangingsinvestering wegen 2024 geagendeerd 
wordt voor oordeelsvormende bespreking in de 
raadscommissie van 3 juni. 
 

OVERIGE AGENDAPUNTEN 

8. Sluiting De voorzitter sluit de vergadering om 20:44 uur.  

 

Vastgesteld door de raadscommissie op 10 juni 2024. 

 
 
 
de commissievoorzitter,  de commissiegriffier, 
Anouk Zwakenberg  Romy Dekker 


